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Styrelsemöte 
 

Tid: 20 februari 2024 kl. 19-21. Plats: Hemma hos Alenka 
 

Närvarande: Olof Näslund, Lars Klasén, Anne Kawecki, Alenka Jejcic, Kristin Persson, Mats Johansson 

1. Mötets öppnande 
Lars öppnade mötet. 

2. Godkännande av dagordningen 
Godkändes 

3. Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet  
Olof valdes till ordförande, Lars till sekreterare, Alenka och Mats till justerare 

4. Föregående styrelsemötesprotokoll 
Inga synpunkter framfördes 

5. Inkommet (post, email, Facebook, tel)  
Ingen fysisk post. E-mail, Facebook och tel har hanterats löpande (och redovisas i förekommande fall 
under övriga punkter, t ex Remisser). 

6. Ekonomi 
Ekonomin är god. 

7. Rapporter 
Vårens program i tryckt version har skickats till medlemmarna, informerats om i mail samt 
publicerats på webben i pdf. Programmet i sin helhet finns i Aktivitetskalendern på kretswebben. 

Lasse har uppdaterat stadgarna till aktuell version. 

8. Remisser 

Nykvarn 
Aktuell: 
2024-04-16 Naturvårdsprogram för Nykvarn. Svar ska vara inne senast d 16/4. Våra kontaktpersoner 
i Nykvarn (Åke Andersson och Håkan Hall) har blivit ombedda att titta på detta för ev. yttrande. Ännu 
ingen respons. Lars påminner dem och kontaktar även Nykvarnsbon Alf Claesson (vår revisor). (Sekr:s 
anm: Enligt protokollet 2024-01-21 uttryckte Anne och Kristin intresse för att titta på detta. Kvarstår 
detta?). Underlag finns på kretswebben.  

Södertälje 
Aktuella: 
2024-02-22 Samråd för detaljplan för Slussholmen.  
Beslutades att avstå från att yttra oss. 

2024-03-04 Kompletterande samråd Gerstaberg kopplingscentral Ostlänken, Södertälje kommun. 

Trafikverket genomför kompletterande samråd för Gerstaberg kopplingscentral. Kerstin tittar på 

detta. Underlag finns på kretswebben. 

Övrigt: 
Samråd om detaljplan för Kallfors 1:341 (tidigare del av Kallfors 1:4) mfl (Kallfors ängar och 
uppsamlingsväg) i Järna. Vi har lämnat remissvar (2024-12-22) där vi avstyrker förslaget om 400 
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bostäder på detta område, som enligt den fördjupade översiktsplanen inte ska bebyggas. Nytt är att 
Länsstyrelsen tillstyrker, dvs tvärtemot vad vi hoppades. Flera insändare i LT (bl a vår krets) har 
ifrågasatt förslaget. Beslutades att Lars ska ta kontakt med jurist på Riks för råd om ev. åtgärd innan 
beslut i Järna kommundelsnämnd fattas. Vi överväger såklart överklagande efter sådant beslut. 

9. Genomförda aktiviteter 

2024-02-13 Hållbart resande 13/2: Med tåg och elbil runt i Europa 
Denna kväll samlades ca 50 åhörare i Södertälje stadshus för att lyssna på föredrag av Marie Wallum 
och Johan Rudborg om hållbart resande. Marie och Johan är aktiva inom Klimatinitiativ Strängnäs. 
Johan pratade om tågresor i Europa under rubriken ”Tågresor i mitt hjärta”. En rapport finns på 
kretswebben och på Facebook. Där finns också en länk till ett dokument med ett antal tips och råd, 
benämnt ”Tåg-tips” som kan laddas ner i pdf. Marie berättade om en elbilsresa från Strängnäs till 
Bayern. Hon delade med sig av planering och tips kring laddstationer i Tyskland mm. Föredragen var 
mycket uppskattade. Stort tack till Johan och Marie (som förärades varsin bok som present). 
Medarrangör var Friluftsfrämjandet. 

10. Kommande aktiviteter 
2024-03-06 Studiebesök vid Igelsta kraftvärmeverk inkl info om deras bio-CCS-projekt. 24 anmälda 
hittills. Senaste anmälningsdag är den 3/3 pga säkerhetsbestämmelserna, som även kräver att 
besökarna har med sig ID-handlinga. Lars kollar hur många som accepteras. 

2024-03-12 Årsmöte, information från Fältbiologerna samt föredrag om klimatet av Staffan 
Laestadius. Lasse fixar som vanligt det tekniska. Påmindes om att mikrofon behövs. Lars tar med 
banderoll, roll-upen, bokbordsmaterial mm. Avtackning av revisorer och valberedare sker med 
Staffans bok. Olof producerar affish (A3!) som kan anslås där det passar.  

2024-03-13 Lars håller ett föredrag om vår förening på Morkullan kl 15. 

2024-03-23 Earth hour i Nykvarn. Vi är (tillsammans med Pivo) medarrangör på Earth hour Nykvarn 
Hembygdsgården kl 20.30. Musik av Pivo, lite tal, fika (egen fikakorg), bokbord mm. 

Vi beslutade att avstå från Södertälje kommuns Föreningsstädning. Vi har ju vår egen! 

Vi är inbjudna att delta i Södertälje kommuns Påsklovsaktiviteter. Tveksamt om vi ska delta. Med vad 
isf? Vi funderar! 

Södertälje kommun har efterhört vårt intresse för att delta i kommande Tvetadagar (vår och höst). I 
brist på mer information (datum mm) så kan vi inte svara. Mats kollar vidare för mer information för 
senare beslut. 

(Nytt: Vi har efter styrelsmötet fått inbjudan till Södertälje kommuns Medborgardag (som senast 
anordnades 2019). Det är den 25 maj i (och utanför!) stadshuset med alla möjliga aktiviteter. Ska vi 
vara med? Det är ett informationsmöte om detta tisdag 5 mars kl 18.30-20.00. Någon som kan delta? 
Kontakta Lars för mer info!) 

11. Övrigt  

Förberedelser inför Årsmötet 
- Kallelse ska skickas ut minst 2 v i förväg, dvs senast 27/2. Lars gör upp med Lasse. 
- Dagordning, verksamhetsberättelse, valberedningens förslag, ekonomisk rapport mm (?) publiceras 
snarast på webben. Lasse ansvarar. 
- Valberedningens förslag är att nuvarande ordförande, styrelse och revisorer omväljs (dock med den 
skillnad att alla styrelseledamöter föreslås som ordinarie) – med tillägg av Åke Andersson i styrelsen 
(som suppleant; Lars har kollat). Som valberedning beslutades att föreslå samma som hittills, dvs 
Hans Hansson och Mats Greger. 
- Lasse fixar tekniken. Påpekas att mikrofon behövs. 
- Lars ordnar avtackningspresent (Staffans bok) till valberedare och revisorer. 
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- Lars gör upp med restaurangen om fika (25 st), tar med bokbordsmaterial, banderoll och gör upp 
med övriga om ”godisskål”, intresselista mm. 
- Olof föreslås som ordförande för själva årsmöte. Oerhört viktig att ”köra hårt” och inte ta upp 
sådant som inte rör det som anges i dagordning och stadgar (t ex funktioner och ansvarsområden för 
styrelsen behöver inte beslutas; det är upp till styrelsen att fixa). Detta pga att det måste finnas tid 
för de efterföljande personerna från Fältbiologerna, pausen – och förstås det efterföljande 
föredraget. 
- Lars inleder kvällen och tar hand om det övergripande ansvaret för presentationer etc. 

Informationsblad om föreningen 
Olof föreslog att vi ska ta fram ett informationsblad i litet format (en kvarts A4) att dela ut vid 
lämpliga tillfällen. Det föll i god jord och Olof tar fram ett förslag. 

12. Nästa möte 
Nästa möte är den 22/3 kl 19 i lokal som Anne ordnar i Fornhöjden. Närmare info om adress mm 
kommer senare. 
 

Vid protokollet: Lars Klasén 

 

Justeras: 

 

Alenka Jejcic  Mats Johansson 


